
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 11 februari 2018

Aanwezig: Aderik, Aiko, Anthe, Arne J, Arne VDK, Bart, Benjamin, Dries DP, Kristien, Lise, Marnik,
Milko, Raf, Ruben (vanaf 22.13 u), Samuel, Siebe (vanaf 23.14 u), Simme, Stephanie, Wieter

Waarnemer: Aram, Lena, Marike, Maxim, Robin V

Verontschuldigd: Karim

Afwezig: Yana

De vergadering wordt geopend om 22.04 u.

Goedkeuring agenda

Het puntje Scienticafé wordt toegevoegd bij Activiteiten in de nabije toekomst en het puntje Beachsport wordt
toegevoegd bij Activiteiten in de verre toekomst. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Evaluatie activiteiten doorsturen naar Karim Activiteitenverantwoordelijken Nee
Meer uitleg over docuwiki Webteam Ja
Inventaris op docuwiki zetten Materiaal Nee
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Nee
Investeringen aankopen Materiaal/posten Nee
Samenzitten posten + verslagje doorsturen naar Lise&Aiko Posten Nog mee bezig
Docuwiki in orde maken Karim (+ vriendjes) Nee
Uitnodiging verbroederingscantus doorsturen naar Aderik Aiko Ja
Mailen naar studentenflik Aiko Nee
Jenever checken Ruben Nee
Charters aanpassen Aderik en Arne J Nee

� De posten Beheer, Cantus, Cudi, Sport en Webteam moeten nog een verslagje van hun postenevaluatie
doorsturen.

� Er wordt een stewardopleiding georganiseerd. Indien die al volzet is zal Aiko nog een mail sturen naar de
studentenflik, anders niet.
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Mededelingen

� Op 19 februari om 21 u zal er een herbegroting doorgaan. Daarna zal er een AV plaatsvinden om de
herbegroting goed te keuren.

� Vanaf volgende week gaan de preseskwartiertjes door. Iedereen wordt dan uitgenodigd bij Lise en Aiko voor
een gesprekje van ongeveer 10 minuten. Het is de bedoeling dat je op een shiftenlijst aanduidt wanneer je
wilt komen.

� Scientica Internationaal heeft een overeenkomst met OHL. OHL heeft veel gebouwen en lokalen die ze
verhuren. Bovendien willen ze een betere connectie met studentenverenigingen, dus misschien kan Bar hier
eens polsen.

� Arne VDK zit nu ook bij Materiaal.

� Er is een shiftenlijst online gekomen voor de stewardshiften.

� Er is materiaal in de living gezet omdat dit in de weg stond in de gang. Dit materiaal moet weggevoerd
worden. Hier kunnen eventueel shiften voor aangemaakt worden.

Updates

Bar

De Sportzak heeft gereageerd in verband met de Sportbar. Normaal gezien komt dit in orde. Er moet wel nog
met hen besproken worden dat de mensen van Apolloon zich aan onze afspraken moeten houden, want hier zijn
vorig jaar wat problemen mee geweest.

PR

82% van het inbegrote bedrag voor samenwerkingen doorheen het jaar (dit was 4000 euro) is behaald. Voor
de Jobfair is 91% van het inbegrote bedrag behaald als er gekeken wordt naar bedrijven die reeds een contract
getekend hebben. Indien er rekening wordt gehouden met bedrijven die gezegd hebben dat ze willen komen (maar
nog niet getekend hebben), zitten we aan 150% van het inbegrote bedrag. Als er dan nog eens rekening wordt
gehouden met bedrijven die interesse toonden, komen we aan 206%, maar daar moeten we niet op rekenen. Het
is niet zeker hoe deze bedragen veranderen nadat de verdeelsleutel erop is toegepast. KPMG had ons een bundel
van 1500 euro aangeboden en hiervan is 900 euro in de Jobfair gestoken. Als we het andersom hadden gedaan,
hadden we minder moeten afgeven aan Scientica, maar het contract is al onderweg dus hier kunnen we niets meer
aan veranderen.

Grafisch

De kalender is besteld.

Webteam

Webteam zit goed op schema met de website. Op de volgende PV kunnen ze normaal een preview laten zien. De
onthaalsite voor de eerstejaars zal waarschijnlijk nog met het oude systeem draaien, maar vanaf de inschrijvingen
volgend schooljaar zal het nieuwe systeem gebruikt worden. Binnenkort gaat de privacywetgeving wijzigen. Dit
houdt voornamelijk in dat we duidelijker moeten maken waar mensen kunnen aanvragen welke gegevens we bij-
houden en dat we deze gegevens moeten verwijderen als erom gevraagd wordt. We kunnen nu al op de website
zetten waar mensen hun gegevens kunnen opvragen. Bij het nieuwe systeem kunnen deze gegevens misschien
vrij opvraagbaar gemaakt worden en komt er best ook een disclaimer bij de inschrijvingen. Op de Engelstalige
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cudiwebsite staat de pagina ’Wat heb ik nodig?’ in het Nederlands, dus dit moet ook zo snel mogelijk aangepast
worden. Webteam gaat ook wifi regelen voor de living.

Wina had vroeger een forum waar je bijvoorbeeld ook bijles kon aanbieden of een bijlesgever kon zoeken. Hier
konden leerkrachten van het middelbaar dan naar verwijzen. Het zou ook wel tof zijn als er een algemeen sociaal
platform was. Dit jaar gaan we dit niet meer opstarten, maar misschien is het een idee voor de volgende ploeg.

Raden

Scientica

Het galabal zal doorgaan op 23 maart in de Sportoase.

Stura

De herindeling van het academiejaar is besproken. Waarschijnlijk gaat er een nieuwe werkgroep komen en zal er
dan in juni beslist worden of de herindeling wordt verdergezet. De reden voor een eventuele herindeling is dat
de KU Leuven graag de leerstijl van de universiteit zou veranderen (activerend onderwijs, permanente evaluatie)
en een herindeling van het academiejaar zou hiervoor een tool zijn. Verder wil Stura zich bekender maken onder
de studenten, bijvoorbeeld door meer op facebook te focussen. Er zal ook meer in het Engels gecommuniceerd
worden. Als je trouwens een examen hebt op een feestdag, mag je dat aanvechten.

LOKO

Het bestuur van vorig jaar is gekweten. Verder zijn de voorwaarden voor de erkenning van vrije verenigingen een
beetje aangepast. Ook wil LOKO een gids opstellen met duurzaamheidstips voor evenementen.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Cultuurreis

De voorbereiding voor de cultuurreis is goed verlopen. De planning mocht misschien nog iets vroeger gemaakt
worden, want nu was er nog wat werk tijdens de examens. Uiteindelijk zijn er maar 37 mensen meegegaan in
plaats van 40. Fien en Martijn konden niet mee en op de luchthaven is Bruce moeten achterblijven omdat hij
zijn paspoort niet bijhad. Zij moeten wel nog alles terugbetalen wat al betaald was voor hen. Het hostel viel heel
goed mee. Er was een toffe bar en het ontbijt was heel uitgebreid. Op de eerste dag is Liwady haar portefeuille
gestolen. Zij was dan ook haar metrokaart voor de hele week kwijt, dus is er een nieuwe voorgeschoten met de
kaart van Wina. Daarna is de reis goed verlopen. De activiteiten vielen heel goed mee. De opera was ook een
groot succes, het is toch altijd wel een beetje afwachten of mensen dat leuk gaan vinden. Er is maar één activiteit
niet doorgegaan. Er was een karaokeavond gepland, maar er waren enkel 18+ karaokebars in de buurt. Omdat
enkele mensen in de groep nog geen 18 waren, is dit dan niet meer als georganiseerde activiteit doorgegaan. De
laatste avond is er een cantus doorgegaan in een Belgisch biercafé en dat is wel vrij goed meegevallen. De laatste
dag is Egon zijn portefeuille nog kwijtgeraakt. In alle drukte heeft niemand er dan aan gedacht dat hij een nieuw
metrokaartje nodig had om naar de luchthaven te gaan, waardoor hij een boete gekregen heeft. Er zijn dus een
paar dingen misgegaan, maar op zich niet echt dingen waar de organisatie veel aan kon doen.

Skireis

De reis is over het algemeen goed verlopen. De organisatie was wel niet altijd in orde. Er moet ook nog gekeken
worden hoe het zit met de geldverdeling.
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Activiteiten in de nabije toekomst

Scienticafé

Er moeten nog drie shiften ingevuld worden. Raf zal de tapshift invullen en Bart de stewardshift. Voor de laatste
shift zoeken we nog verder.

Cantus met Eros

De cantus zal doorgaan in het RC. Er is per ongeluk ook naar de mensen die niet mochten komen een bevestigings-
mail verstuurd, maar daarna is de juiste mail naar hen verstuurd. Er is 10 à 15 man van Eros ingeschreven. Eros
gaat kannen regelen, want vrijwel al onze kannen zijn verdwenen. Op de laatste cantus is er een kan verdwenen.
tussen die laatste cantus en 12 december zijn er nog meer kannen verdwenen. We gaan er nieuwe aankopen
(eventueel bij LOKO) en in het vervolg moet er beter op de kannen gelet worden.

Open mic

De open mic gaat door in de Baarr van 20u tot middernacht. Het podium en de micro’s zijn geregeld. Het is de
bedoeling dat artiesten zich op voorhand inschrijven, maar eventueel kunnen ze ook nog de avond zelf aangeven
dat ze willen optreden. Alle artiesten krijgen een gratis pintje. Er zijn subsidies aangevraagd bij LOKO.

Kusjesbar

De bar zal gedraaid worden door Samuel, Oberon en Dries. De promo’s zijn Sex on the beach en muntjenever en er
is 15 à 20 euro voorzien voor inkleding. Er moeten nog heel wat stewardshifts ingevuld worden. Deze duren vanaf
nu maar anderhalf uur en je krijgt nog steeds shiftendrank. Verder waren er nog enkele opmerkingen gekomen
over de barpagina, omdat er een maand lang elke dag een meme geplaatst werd. De belofte was immers dat
de barpagina een informatiekanaal zou worden. Dit neemt natuurlijk niet weg dat er ook op een ludieke manier
reclame gemaakt mag worden. De barpagina heeft ook extra likes gekregen en het heeft mensen aan het praten
gekregen over de eerste bar. Zolang als dit niet te regelmatig wordt gedaan is het dus niet zo erg. De memes
mochten misschien ook meer bargericht zijn.

Problem solving (wis/fys)

Alles is geregeld. Tim heeft de vragen gemaakt en er zal frisdrank en chips aanwezig zijn. Ook zijn er subsidies
aangevraagd bij LOKO. Er zijn momenteel nog geen inschrijvingen.

Olympische cantus

Er moet nog een tekstje doorgestuurd worden. De inschrijvingen komen dinsdag online. Net zoals vorig semester
wordt er met een ‘zwarte lijst’ gewerkt voor mensen die niet komen opdagen en dit niet op voorhand laten weten.

EJW bar

De EJW bar krijgt het thema ‘Royal Bar’. De cocktail wordt Blue Lagoon (blauw bloed). Aangezien dit de eerste
EJW-activiteit van het semester is, wil EJW ook nieuwe eerstejaars aantrekken. Ze zouden daarom graag flyers
gaan uitdelen in de aula’s. Dit is niet helemaal in overeenstemming met Winatuur, maar wel veel doeltreffender
dan de facebookgroepen nog meer vol te spammen. Eventueel kan er gerecycleerd papier of verkeerd geprint papier
van de cudi gebruikt worden.
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Problem solving (Inf)

De aanvraag voor de subsidies is een beetje te laat doorgestuurd, dus het gaat ook langer duren voor de aanvraag
behandeld wordt. Er is nog geen tekstje doorgestuurd. De bedoeling is dat er teams van vijf personen gevormd
worden, die zich op voorhand moeten inschrijven. Er komen dan drie vragen waarvoor een computerprogramma
geschreven moet worden. Deze programma’s worden dan op bepaalde punten beoordeeld. De prijzen zullen
uitgereikt worden op de lezing. PR kan eventueel een prijs regelen.

Activiteiten in de verre toekomst

Themadriedaagse

Het is tijd voor de werkgroep om in actie te schieten. Vooral de promotie moet nog uitgedacht worden.

Lenteconcert

Er wordt reclame gemaakt voor het Winakoor en er is een contactmoment georganiseerd voor de artiesten. Er zijn
al redelijk wat artiesten, maar er mogen er eventueel nog een paar bijkomen. Ook moeten er nog presentatoren
gezocht worden. Verder was er overlap met de reservering voor de PDS, want het Arenbergorkest heeft op dezelfde
dag generale repetitie als wij. Er is afgesproken dat het Arenbergorkest in de voormiddag de PDS mag gebruiken.
OWG moet eens nadenken over de Gouden Krijtjes.

Beachsport

Het is de bedoeling dat GAK een verantwoordelijke aanstelt voor de Beachdag, zodat die samen met Sport het
concept kunnen uitwerken. Arne gaat de velden reserveren. Daarna kan de activiteit liefst niet meer verplaatst of
afgezegd worden.

Varia

� Aiko: ‘Op maandag 12 februari tussen 4u en 5u is er een DJ shift voor het Scienticafé die nog niet ingevuld
is. Er hangt ook een opkuisshift aan vast. Dit is je kans om een shift in te vullen, want nu zijn er nog geen
deadlines en taken.’

� Aram: ‘De Heverlee TD wordt georganiseerd door acht kringen en niet door vier, want Scientica is geen
kring.’

� Robin V: ‘GAK 4 life.’

� Maxim: ‘Een zekere preses moet zijn preseswoordje nog doorsturen. Ik heb het gisterenavond om 17u of
18u al aangekondigd en het is nu 23u.’

� Marike: ‘De cantus op cultuurreis was heel interessant.’

� Milko: ‘Marike en Egon waren heel close na de cantus.’

� Benjamin: ‘Over sommige dingen heeft EJW geen macht, het presidium moet ook oppassen. Stop ermee,
stop met iedereen te muilen!!!’

� Lena: ‘Go barteam!’

� Samuel: ‘We zitten gezellig te cantussen en Simme zit heel de tijd met twee mannen te babbelen. Ik ging het
overnemen zodat Simme de cantus verder kon voorzitten. Die mannen waren heel de tijd aan het zeggen dat
we gemanipuleerd en gëındoctrineerd werden, dat we zelfrespect moesten hebben en dat we goed moesten
nadenken over wat we aan het doen waren. Ik heb dan een uur lang geprobeerd om hen te overtuigen dat
een cantus niet als doel heeft dat de senior andere mensen kan manipuleren.’
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� Arne VDK: ‘Ik ben echt slechtgezind, want ik moet verplicht gaan sporten van de dokter. Na lang nadenken
heb ik dan toch beslist om een andere dokter te zoeken.’

� Bart: ‘Duizend karakters is niet genoeg om commentaar te geven op sommige vakken. Maxim heeft mijn
tweede variapuntje gepikt. Ik heb het vandaag ook nog eens gezegd om 16u. Aiko, nu we op Siebe wachten,
heb je toch niets beters te doen.’

� Aderik: ‘Een leuk weetje over de cantus op cultuurreis: we hebben gecantust in Herman en dat was een
café van Hans of Mark (maar eigenlijk heette hij Bart) en het café was in Berlijn. Arne, weet jij iets van de
barteambuilding?’

� Wieter: ‘In de blok zat ik op de gang en enkel Siebe was er. De telefoon gaat en een vrouw vraagt of ze met
de Winagang spreekt. Daarna zegt ze: “U spreekt met de mama van Mitchel. Ik kan mijn zoon niet bereiken
en hij zou moeten thuiskomen, maar ik weet niet juist waar hij op kot zit. Kunnen jullie dit achterhalen?”
We hebben dan zijn gegevens opgehaald en we belden terug, maar ze had hem ondertussen al gevonden.’

� Arne J: ‘Ik heb enkele anekdotes van de skireis. Yanice was superhard aan het brakken. De laatste dag waren
we op de bus aan het wachten en de kerel van Skikot wou ons niet binnenlaten, dus begonnen we allemaal
samen op Yanice te roepen. Yanice kwam dus en toen zei Lennert: “Yanice, nu kan je u voor een keer in
uw leven populair voelen.” Als Thibault zat is, eet hij camembert met brood op deze manier:’ *klopt op
tafel* ‘We hadden maar drie vorken voor zes man. Joran is een psychopaat. Reinout heeft seks op verkeerde
plaatsen gehad. Er was een schacht die nog nooit gespauwd had, dus heeft Thibault het concept shotje
d’amitié uitgelegd. Uiteindelijk heeft de schacht de wc-bril in drie stukken gebroken. Er is ook iemand zich
beginnen uitkleden in onze kamer en de volgende dag kwam hij terug voor zijn kleren. Hij heeft zijn kleren
dan gekregen in ruil voor een sixpack. Volgens Yanice krijg je voor wildplassen een boete van 6000 euro. Er
is vooral niks louche gebeurd met onze waarborg.’

� Kristien: ‘De Orientation Days waren leuk. Er zijn niet zoveel mensen van Wina, vooral veel mensen van
Erasmus Mundus. Bij ons zijn er vier internationale studenten en het zijn wel toffe mensen.’

� Raf: ‘Adje heeft gemuild met iemand. Ik stond rustig pipi te doen, ik kijk naar rechts en ineens staan die
twee daar zo in het deurgat te muilen. Ik was klaar en ze stonden daar nog steeds, dus moest ik mij erlangs
wringen.’ - Aiko: ‘Welke schacht?’ - Aderik: ‘Xander.’ - Raf: ‘Aderik heeft ook aan de poep van Xander
gezeten.’

� Samuel: ‘Ik probeerde rustig te slapen toen Aderik en Xander plots de kamer binnenkwamen en keihard aan
het muilen waren. Toen ben ik naar boven gegaan, maar ik kwam tot het besef dat ik te moe was om te
socializen, dus ik ging terug naar beneden en gooide hen de kamer uit. En toen is de rest gebeurd.’

� Simme: ‘Aderik, heb je de dag erna nog met Xander gepraat of was het een awkward morning after?’

� Arne J: ‘Ze weten trouwens zelfs in Gent dat we een homokring zijn.’

� Dries DP: ‘De feestjes van Internationaal zijn echt nice.’

� Anthe: ‘Ik ben heel heel trots op Wina en het Cuditeam, want tijdens de Cudi-inruim waren we met zeven:
drie verantwoordelijken en vier Winezen. En Internationaal is ook langsgeweest.’

� Lise: ‘Ik wil de volgende posten shamen: Beheer, Cantus, Cudi, Sport en Webteam. Ik heb nog steeds geen
verslagje van jullie evaluatie. Verder vond ik het leuk dat de vergadering vlot ging.’

� Arne VDK: ‘Sorry dat ik jouw deur heb gestolen, Lise.’

� Benjamin: ‘We waren uitgegaan in Berlijn en het was 4 uur ’s nachts. We stonden naast een fiets. Raf zei
dat hij moest plassen en begint op die fiets te plassen en het spetterde op onze schoenen en ik was super
geshockeerd.’

� Milko: ‘Gaat er nog iemand naar het Elixir? Die hebben hun openingsavond vanavond en het is maar één
euro voor drie Elixir shotjes.’
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� Aiko: ‘We kunnen hier twee bakken drinken vanavond. Arne, Wina zet niet aan tot drankgebruik. Maandag
is het herbegroting, dus denk allemaal eens na waar je geld in wilt steken. Ruben gaat ook iets proberen
door te sturen voor maandag. Kristien, wij moeten eens samenzitten om te kijken hoe we de statistici
kunnen bereiken enzo. Anthe, wil jij met mij op sushidate? Lise, Sebastiaan, Kristof en ik zijn naar Madrid
geweest en in de buurt ligt een stadje dat Toledo heet, waar we naartoe zijn gegaan. Er waren daar ziek veel
zwaarden in alle winkeltjes. We hebben ook een selfie getrokken en ik heb die ingesteld als omslagfoto en
toen begonnen de ouwzakken te zagen op die foto. Ik vond het zelf nochtans een hele mooie foto. Morgen
moet er om 4u ’s nachts nog een shift ingevuld worden voor het Scienticafé. Iemand die tijd heeft?’

Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken 25/02/2018
Inventaris op docuwiki zetten Materiaal 25/02/2018
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Zo snel mogelijk
Investeringen aankopen Materiaal/posten 25/02/2018
Samenzitten posten + verslagje doorsturen naar Lise&Aiko Posten 25/02/2018
Docuwiki in orde maken Karim (+ vriendjes) 25/02/2018
Jenever checken Ruben 25/02/2018
Charters aanpassen Aderik en Arne J 25/02/2018
Materiaal uit de living halen Materiaal 25/02/2018
Mailadres OHL doorsturen naar Milko Kristien 25/02/2018
(Promotie) themadriedaagse uitdenken Werkgroep 25/02/2018

De vergadering wordt gesloten om 23.33 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op maandag 19 februari om 21 u in de Winaliving.
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